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PREDLOG ZAPISNIKA 

OBČINSKI SVET 
Odbor za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor 
 
 
Številka: 011-0042/2015 
Datum:   20.10.2015 
 
 
 

 Z A P I S N I K 
 

7. redne seje Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor,  ki je bila dne 20. 
10. 2015 ob 13.00 uri v spodnji sejni sobi Občine Slovenske Konjice. 
 
Navzoči člani: predsednik Anton Ofentavšek, Matej Nečemer, Bogomir Klampfer, Branko 
Založnik,   Darko Ratajc, Tomaž Rihtaršič 
Opravičeno odsotni: Jožef Hlačar, Marko Cigler, Janko Čakš 
Ostali vabljeni: Borut Dolar Biro Žveplan d.o.o., Franc Dover direktor JKP 
 
Sejo je vodil predsednik Anton Ofentavšek.  
 
 
 
Sprejme se naslednji dnevni red: 

Pregled zapisnika 6. seje  
1. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o zazidalnem načrtu  naselja 

Tepanje - za območje 4 in 5 (prva obravnava) 
2. Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene čiščenja komunalne odpadne 

vode v občini Slovenske Konjice 
3. Razno 
 
 
Zapisnika 6. seje je bil soglasno potrjen. 
 
 
K1  
Odbor je obravnaval predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o zazidalnem 
načrtu. naselja Tepanje - za območje 4 in 5. Seznanjeni so bili z obravnavanima območjema 
spremembe in sicer z območjem 5, kjer je predvidena gradnja dveh stanovanjskih objektov in 
z območjem 4 ki se po Sklepu sveta KS Tepanje z dne 6.2.2015 spremni v parkovni plato.  
Dodatno obrazložitev je podal g. Ofentavšek, ki je pojasnil razloge za predlagano 
spremembo zazidalnega načrta. 
Na pripombo g. Klampferja se dopolni 3. točka 5. člena, kjer se stavek »Ta znaša 4 m.« 
spremeni v »Ta znaša 4 m, razen tam, kjer je v grafičnem delu določeno drugače.«   
 
Po razpravi je predsednik predlagal v sprejem naslednji SKLEP ( 5 navz., 5 za, 0 proti) 
Odbor za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor podpira predlog odloka o 
spremembah in dopolnitvah odloka o zazidalnem načrtu naselja Tepanje - za območje 
4 in 5 z upoštevanjem predlagane dopolnitve. 
Odbor predlaga sprejem odloka po skrajšanem postopku z namenom, da se 
investitorju omogoči čim prej gradnja predvidenega stanovanjskega objekta. 
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K2  
Odbor je obravnaval predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene čiščenja 
komunalne odpadne vode v občini Slovenske Konjice, ki ga je predstavil direktor JKP. V 
uvodu je direktor pojasnil, da je predlog sklepa že bil potrjen na seji NS JKP in na dveh 
odborih. Razlogi za izračun nove cene čiščenja komunalnih odpadnih voda so obračunani 
stroški v obdobju  za obdobje februar – julij 2015, ki so bistveno nižji od planiranih in 
upoštevanih v elaboratu z marca 2015. Osnova za poslovanje CČN Slov. Konjice so bili 
podatki o stroških, ki so jih prejeli s strani izvajalca CČN Hidroinženiringa iz Ljubljane. 
V razpravi je g. Ofentavšek opozoril, da je JKP dobil obvezo s strani odbora, da mora ob 
koncu leta pripraviti preveritev cene. 
g. Nečemer je pohvalil pojasnjen elaborat, hkrati pa izrazil razočaranje, da poleg dejanskih 
stroškov Občina ni dala soglasja k predlaganemu subvencioniranju za prehodno obdobje in 
napovedal, da se bosta z g. Klampferjem pri glasovanju vzdržala. 
g. Ratajc je poudaril, da je podobno zavezo kot jo je dal odbor JKP, zahteval tudi NS JKP in 
sicer kot stalno nalogo spremljanja cen. 
g. Založnik zagovarja načelo, da se plača kar je dejansko porabljeno. Z subvencioniranjem 
cene samo nekaterim občanom, kateri so priključeni na čistilne naprave se ne strinja.  
g. Rihtaršiča je zanimalo ali je cena, ki je izračunana v domeni občinskega sveta ali tudi 
ministrstva in če znižana cena velja do zaključka leta. Direktor JKP je pojasnil, da je občinski 
svet edini, ki potrjuje ceno in korigirana cena velja do nadaljnjega. 
 
Po razpravi je predsednik predlagal v sprejem naslednji SKLEP ( 5 navz., 3 za, 2 vzdrž.) 
Odbor za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor je obravnaval predlog Sklepa o 
potrditvi Elaborata o oblikovanju cene čiščenja komunalne odpadne vode v občini 
Slovenske Konjice, ga podpira in daje v sprejemanje na občinski svet. 
 
 
K3 
Razno: 
1. Glede predvidene izvedbe sekundarnega kanalizacijskega omrežja je bilo izpostavljeno, 
da ljudje opozarjajo na nejasne rešitve, ki jih projektira nekdo iz Maribora in odbor bi moral 
dobiti informacije kaj je bilo naročeno, kaj je za to bilo dobljeno ter koliko denarja je bilo za to 
porabljenega. g. Dover je pojasnil, da je JKP pripravila samo idejno zasnovo za omrežje 
sekundarne kanalizacije kot osnovo za projektiranje. 
SKLEP: Odboru je potrebno predstaviti postopek projektiranja sekundarnega omrežja 
in kako daleč je zadeva. 
 
2.  Na vprašanje ali bo na Jerneju potrebno zgraditi čistilno napravo in do kdaj, je direktor 
JKP pojasnil, da se bo rok za naselja, ki niso v aglomeraciji podaljšal na leto 2021. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 14.30 uri. 
 

 Predsednik 

 Anton Ofentavšek 

 
Zapisal:                                                                                            
Igor Frim 

 
 
 
 
 
 


